
Inspreken dinsdag 12 september 2023, Commissie Sociaal Domein 
 
 
6 juli 2023 
Deze datum zullen wij niet licht vergeten. Ons wijkpark Ellertsveld wordt volgebouwd 
met 30 tijdelijke woonunits voor Oekraïense vluchtelingen met een beperking. Dat 
wordt ons per brief meegedeeld, twee weken voor de schoolvakantie. Wij weten van 
niets en zijn verbijsterd. 
 
7 juli 2023 
Wethouder van Werven vertelt ons telefonisch dat het ‘niet bouwen in het groen’ (zie 
collegeprogramma) wel opgaat voor het Bad Vilbelpark en het Stadspark, maar niet 
voor ‘die twee veldjes’ in ons park.  
 
Contact 
Wij volgen de instructies in de brief op en sturen onze vragen per e-mail naar de 
afdeling communicatie en bellen het telefoonnummer dat in de brief staat voor een 
afspraak met de projectmanager. Maar de gemeente speelt stommetje. E-mails 
worden niet beantwoord, het telefoonnummer is niet in gebruik. Vanwege de vakantie 
wordt op ons begrip gerekend! 
 
Handtekeningenactie 
In allerijl richten wij een buurtcomité op, bouwen een website en peilen de meningen 
in de buurt: in drie avonden verzamelen we 260 handtekeningen en zo krijgen wij 
eindelijk contact met de gemeente, die voortdurend ‘geen thuis’ gaf. 
 
Oekraïners / locatie 
Deze mensen hebben recht op goede huisvesting. Daar is iedereen het over eens. Al 
anderhalf jaar weet de gemeente dat de locatie Bovenmaatweg 333 weer 
vrijgemaakt moet worden voor andere mensen met een zorgbehoefte. Er zou 
maandenlang intensief gezocht zijn naar een nieuwe locatie en dan komt men uit bij 
ons wijkpark om de hoek? Omdat de vluchtelingen per sé in de buurt willen blijven 
wonen? In de berichten van een half jaar geleden stond dat ze graag in Huizen willen 
blijven en bij elkaar – legitieme wensen. Maar dat nu de nabijheid van het 
gezondheidscentrum en van de Meentkerk en haar vrijwilligers het allerbelangrijkste 
criterium is voor de keuze van ons wijkpark is volgens ons een doelredenering. 
Waarom is dan überhaupt naar andere locaties gekeken? Op onze vragen naar die 
andere locaties kregen wij te horen dat dat vertrouwelijke informatie was, ‘om onrust 
te voorkomen’. De mokerslag in ons gezicht doet er blijkbaar niet toe. 
 
Wijkpark Ellertsveld 
Hoe je het ook wendt of keert, de gemeente komt altijd weer uit bij ons wijkpark als er 
een probleem opgelost moet worden. Ons park is blijkbaar vogelvrij en de kop van 
jut. En dat terwijl wethouder Dierick-van de Ven indertijd, bij de bebouwing van het 
Vierde Kwadrant, het belang van ons park nog zo benadrukte. Het gebrek aan 
openbaar groen in het Vierde Kwadrant, waar wij op wezen, zou gecompenseerd 
worden door het parkje aan het Pythagoraspark en het wijkpark Ellertsveld in het 
verlengde daarvan, die samen de ‘groene long’ van de Bovenmaat Noord en het 
Vierde Kwadrant zouden vormen. Dat was toen. Nu mag van het college de ‘groene 
long’ volgebouwd worden. 



Afweging 
In de loop der jaren zijn in ons wijkpark een woonwagenkamp en een school met 
gymzaal gebouwd en is een zendmast geplaatst. Toen de gemeente een tweede 
school, De Springplank, in ons park wilde plaatsen is dat niet doorgegaan omdat het 
‘een te grote aantasting van het groen’ zou zijn. Dat was in 2020. En nu, drie jaar 
later, met een klimaatcrisis die steeds ernstiger wordt, geldt dat opeens niet meer? 
Wil het college weer bomen gaan kappen na het debâcle van de kaalslag in de 
Oostermeent voor de HOV lijn die al tijden stil ligt? Wil het college de buurt het enige 
voetbalveld dat er is af gaan nemen? Wordt dan helemaal niet stil gestaan bij de 
sociale functie van een voetbalveldje? Bij het belang van sport en spel voor de 
cohesie in de buurt? Wil het college echt woonunits plaatsen tegen een school voor 
speciaal basisonderwijs met 160 leerlingen die allemaal hun eigen 
beperking/rugzakje hebben? De directie en de Medezeggenschapsraad van de 
school maken zich zorgen en zij niet alleen. 
 
‘Participatie’ 
Wij, omwonenden, voelen ons diep gekrenkt, geschoffeerd, terzijde geschoven. We 
mogen meepraten over de kleur van de woonunits, en waar de gestapelde units 
komen te staan. U hoort het goed. De brief van 6 juli sprak over geschakelde units, 
maar ze worden ook gestapeld. En de maximaal 5 jaar, met de optie van 3 of 4 jaar, 
is opeens 5 jaar geworden, mogelijk zelfs 10! De huisvesting van de Oekraïners is 
een verdienmodel geworden: elk jaar wordt er door de gemeente een miljoen euro 
aan verdiend, over de ruggen van de omwonenden. Dag wijkpark! 
 
Oplossing? 
Wij hadden graag meegedacht met het college over een oplossing voor de 
huisvesting van de Oekraïners. Zij zijn niet gebaat bij een tijdelijke oplossing in ons 
wijkpark. Ons park is namelijk geen bouwlocatie. We wensen hen een snelle 
terugkeer naar hun land toe, maar daar ziet het helaas niet naar uit. In plaats van ad 
hoc beslissingen en korte termijn plannen zou het college een toekomstvisie moeten 
ontwikkelen, want de vraag naar opvang zal blijven en steeds groter worden, of het 
nu voor Oekraïners is of een andere doelgroep. 
 
Vertrouwen 
In het collegeprogramma staat dat er grote waarde wordt gehecht aan groen, ook in 
de wijkparken. Het belang van sporten in de wijkparken wordt expliciet genoemd. 
Transparantie wordt ook steeds vermeld en hoe belangrijk het is om de burger te 
betrekken bij de besluitvorming. 
Wij ervaren volstrekt het tegendeel. 
Geachte raadsleden, dit kunt u toch niet zomaar laten gebeuren? 
 
 
Namens het buurtcomité ‘Red ons wijkpark Ellertsveld’, 
geanonimiseerd 
www.ellertsveld.nl 
 

http://www.ellertsveld.nl/

